



香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明

商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要求。

根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條,任何聲稱受擬作出的修訂影響的人,可在本公告公布的日期後三個月內,採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如,若果公布日期為 2003 年 4 月 4 日,則該三個月的最後一日為 2003 年 7 月 4 日。)異議通知須載有提出異議的理由的陳述,該陳述尤須解釋如作出修訂,異議人會如何受有關修訂影響,以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46 條。異議人須在提交異議通知的同時,將該通知的副本送交有關申請人。

根據《商標規則》第 95 條,提交異議通知的限期不得延展。

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559).

Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of objection shall include a statement of the grounds of objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be affected by the amendment and why in the objector's opinion the amendment would be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance. The objector shall, at the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the applicant of the application in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of objection.

[210] 商標申請編號: 305663548
Application No.:
[540] 商標:
Mark:

PIVO

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明
Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址 : 3I Inc.
Applicant's Name, Address: 101-117, 29, Dongbu-ro,
Dong-gu, Daegu
REPUBLIC OF KOREA

[740/ 註冊申請人的送達地址 : MARKS & CLERK
750] Applicant's Address for Service: Level 9, Cyberport 1
100 Cyberport Road, Pok Fu Lam
HONG KONG

[571] 商標描述 : N/A
Mark Description:

[511] 類別編號 : 9,35
Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期 : 30-09-2021
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 9,35 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9,35 to read as follows:

類別 Class 9

Digital web camera cradle; wireless devices of local area network, namely smartphone cradle and rotating device; rotatable smartphone cradle; smartphone cradle; camera cradle; video conferencing device; video conferencing system; computer software for combination of text, audio, graphics, still images and video (recorded computer software for improving function of audio/video in the field of multimedia applications); digital media streaming devices; computer software downloadable from the global computer information network; downloadable software; downloadable computer software applications; motion sensor; virtual reality software; building environment, access and security system control software; educational software; application software; smartphone application software; none of the foregoing for or in connection with vehicles.

類別 Class 35

Providing information about products via telecommunication networks for advertising and sales purposes; advertising and commercial information services; wholesale store services and online store services featuring digital web camera cradle; retail store services and online store services featuring digital web camera cradle; wholesale store services and online store services featuring wireless devices of local area network, namely smartphone cradle and rotating device; retail store services and online store services featuring wireless devices of local area network, namely smartphone cradle and rotating device; wholesale store services and online store services featuring rotatable smartphone cradle; retail store services and online store services featuring rotatable smartphone cradle; wholesale store services and online store services featuring smartphone cradle; retail store services and online store services featuring smartphone cradle; wholesale store services and online store services featuring camera cradle; retail store services and online store services featuring camera cradle; wholesale store services and online store services featuring video conferencing device; retail store services and online store services featuring video conferencing device; wholesale store services and online store services

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明
Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

featuring video conferencing system; retail store services and online store services featuring video conferencing system; wholesale store services and online store services featuring digital media streaming devices; retail store services and online store services featuring digital media streaming devices; wholesale store services and online store services featuring motion sensor; retail store services and online store services featuring motion sensor; none of the foregoing for or in connection with vehicles.

[210] 商標申請編號: 305568364
Application No.:

[540] 商標:
Mark:



[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:
Applicant's Name, Address: ThinkBusiness brand service limited
Rm611, 6/F., SUN CHEONG IND. BLDG
1 CHEUNG SHUN ST., CHEUNG SHA WAN, KLN
HONG KONG

[740/ 註冊申請人的送達地址:
750] Applicant's Address for Service: THINKBUSINESS BRAND SERVICE LIMITED
RM611, 6F, SUN CHEONG IND. BLDG.
1 CHEUNG SHUN ST., CHEUNG SHA WAN
HONG KONG

[571] 商標描述:
Mark Description: N/A

[511] 類別編號:
Class No.: 3,10

[442] 公布獲接納註冊申請日期:
Date of Publication of Acceptance for Registration: 16-07-2021

申請人擬修訂類別 3 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows:

類別 Class 3

Non-medicated cosmetics; toiletry preparations; perfumery, essential oils; none of the aforesaid goods being for the hair or scalp; non-medicated dentifrices; bleaching preparations and other substances for laundry use; cleaning, polishing, scouring and abrasive preparations

[210] 商標申請編號: 305613345
Application No.:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明
Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[540] 商標 :
Mark:

A



SIMPLY BOWLS

Your Choice of Healthy Lifestyle.

B



SIMPLY BOWLS

Your Choice of Healthy Lifestyle.

C



SIMPLY BOWLS

Your Choice of Healthy Lifestyle.

[730] 註冊申請人姓名 / 名稱、地址 :
Applicant's Name, Address:

SIMPLY BOWLS INSTITUTE LIMITED
1/F BOWLING CTR, MEI FOO SUN CHUEN STAGE 4,
69-119 BROADWAY, MEI FOO, KOWLOON,
HONG KONG

[740/ 註冊申請人的送達地址 :
750] Applicant's Address for Service:

PROREG INTELLECTUAL PROPERTY CONSULTING LIMITED
29/F, Blk 5 The Gateway, Harbour City,
15 Canton Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon,
Hong Kong

[571] 商標描述 :
Mark Description:

N/A

[511] 類別編號 :
Class No.:

35

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明
Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 11-06-2021
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 35 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 35 to read as follows:

類別 Class 35

Retailing, wholesaling, distributorship services related to food, drink and agricultural products; On-line shopping services; Import-export agencies services; Commercial administration of the licensing of the goods and services of others; Marketing; Advertising; Advertising by mail order; Advertising for others via online website; Promoting the goods and services of others via online website; Provision of information in relation to the aforesaid services via online website; Provision of advertising space on electronic media, online website and the internet; Provision of an online marketplace for buyers and sellers of goods and services; Electronic commerce services, namely, providing an on-line community management for advertising and marketing; The bringing together, for the benefit of others, of a variety of goods, enabling customers to conveniently view and purchase those goods from a general merchandise Internet website or by means of telecommunications; Sales promotion for others via the Internet, intranet, extranet and marketing networks; Business advisory services relating to the establishment and operation of franchises; Business management assistance in the field of franchising; all included in Class 35.

[210] 商標申請編號: 305595896
Application No.:

[540] 商標:
Mark:

The Ants: Underground Kingdom

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址: 成都星合互娛科技有限公司 (Chengdu StarUnion
Applicant's Name, Address: Interactive Entertainment Technology Co., Ltd)
中國

中國(四川)自由貿易試驗區

成都高新區天府五街 200 號 2 號樓 A 座 4 樓

[740/ 註冊申請人的送達地址:

江炳滔律師事務所

750] Applicant's Address for Service:

香港

灣仔告士打道 160 號

海外信託銀行大廈 19 樓 B 室

[571] 商標描述:

不適用

Mark Description:

[511] 類別編號:

9, 41

Class No.:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情: 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明
Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 04-06-2021
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

申請人擬修訂類別 9, 41 的貨品 / 服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9, 41 to read as follows:

類別 Class 9

虛擬現實遊戲軟件; 計算機遊戲軟件; 虛擬現實遊戲用耳機; 視頻遊戲卡; 計算機程序 (可下載軟件); 用於支付服務的電子和磁性身份識別卡; 視頻遊戲機用內存卡; 人臉識別設備; 動畫片; 計算機存儲裝置; 監視程序 (計算機程序); 可下載的計算機應用軟件; 可下載的手機應用軟件; 計算機遊戲卡; 交互式多媒體計算機遊戲程序; 以上所有商品均與遊戲相關。

類別 Class 41

在計算機網絡上提供在線虛擬現實遊戲; 通過互聯網方式提供的電子遊戲服務; 組織電子競技遊戲比賽; 遊戲器具出租; 虛擬現實遊戲廳服務; 提供在線計算機遊戲; 培訓; 組織教育或娛樂競賽; 組織文化或教育展覽; 通過全球計算機網絡出版網站編輯內容; 娛樂服務; 以上所有服務均與遊戲相關。

[210] 商標申請編號: 305595904
Application No.:

[540] 商標:
Mark:

The Ants: Homeland

[730] 註冊申請人姓名 / 名稱、地址: 成都星合互娛科技有限公司 (Chengdu StarUnion
Applicant's Name, Address: Interactive Entertainment Technology Co., Ltd)
中國

中國 (四川) 自由貿易試驗區

成都高新區天府五街 200 號 2 號樓 A 座 4 樓

[740/ 註冊申請人的送達地址: 江炳滔律師事務所

750] Applicant's Address for Service: 香港
灣仔告士打道 160 號

海外信託銀行大廈 19 樓 B 室

[571] 商標描述: 不適用

Mark Description:

[511] 類別編號: 9, 41

Class No.:

[442] 公布獲接納註冊申請日期: 04-06-2021
Date of Publication of
Acceptance for Registration:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情:在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明
Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.):Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

申請人擬修訂類別 9,41 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9,41 to read as follows:

類別 Class 9

虛擬現實遊戲軟件; 計算機遊戲軟件; 虛擬現實遊戲用耳機; 視頻遊戲卡; 計算機程序(可下載軟件); 用於支付服務的電子和磁性身份識別卡; 視頻遊戲機用內存卡; 人臉識別設備; 動畫片; 計算機存儲裝置; 監視程序(計算機程序); 可下載的計算機應用軟件; 可下載的手機應用軟件; 計算機遊戲卡; 交互式多媒體計算機遊戲程序; 以上所有商品均與遊戲相關。

類別 Class 41

在計算機網絡上提供在線虛擬現實遊戲; 通過互聯網方式提供的電子遊戲服務; 組織電子競技遊戲比賽; 遊戲器具出租; 虛擬現實遊戲廳服務; 提供在線計算機遊戲; 培訓; 組織教育或娛樂競賽; 組織文化或教育展覽; 通過全球計算機網絡出版網站編輯內容; 娛樂服務; 以上所有服務均與遊戲相關。

[210] 商標申請編號: 305621652

Application No.:

[540] 商標:

Mark:

The Ants: Homeland

[730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:

Applicant's Name, Address:

成都星合互娛科技有限公司 (Chengdu StarUnion
Interactive Entertainment Technology Co., Ltd)
中國
中國(四川)自由貿易試驗區
成都高新區天府五街 200 號 2 號樓 A 座 4 樓

[740/ 註冊申請人的送達地址:

750] Applicant's Address for Service:

江炳滔律師事務所
香港
灣仔告士打道 160 號
海外信託銀行大廈 19 樓 B 室

[571] 商標描述:

Mark Description:

不適用

[511] 類別編號:

Class No.:

42

[442] 公布獲接納註冊申請日期:

Date of Publication of
Acceptance for Registration:

04-06-2021

申請人擬修訂類別 42 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 42 to read as follows:

分項名稱 Section Name: 擬修訂已根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 15 條公布的註冊申請詳情: 在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品 / 服務說明
Proposed Amendment after Particulars of the Applications have been Published under rule 15 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.): Requests for Amendment of Specification of Goods or Services after Particulars of the Applications have been Published

類別 Class 42

平面美術設計; 計算機軟件出租; 計算機系統遠程監控; 計算機系統設計; 計算機軟件維護; 計算機軟件設計; 遠程數據備份; 計算機軟件更新; 計算機編程; 通過單點登錄技術為在線應用軟件進行用戶認證服務; 在網上提供計算機軟件的諮詢服務; 軟件設計; 遊戲軟件的出租; 以上所有服務均與遊戲相關。

-
- [210] 商標申請編號: 305621643
Application No.:
- [540] 商標:
Mark: **The Ants: Underground Kingdom**
- [730] 註冊申請人姓名/名稱、地址:
Applicant's Name, Address: 成都星合互娛科技有限公司 (Chengdu StarUnion
Interactive Entertainment Technology Co., Ltd)
中國
中國(四川)自由貿易試驗區
成都高新區天府五街 200 號 2 號樓 A 座 4 樓
- [740/ 註冊申請人的送達地址:
750] Applicant's Address for Service: 江炳滔律師事務所
香港
灣仔告士打道 160 號
海外信託銀行大廈 19 樓 B 室
- [571] 商標描述:
Mark Description: 不適用
- [511] 類別編號:
Class No.: 42
- [442] 公布獲接納註冊申請日期:
Date of Publication of
Acceptance for Registration: 04-06-2021

申請人擬修訂類別 42 的貨品/服務說明如下:

The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 42 to read as follows:

類別 Class 42

平面美術設計; 計算機軟件出租; 計算機系統遠程監控; 計算機系統設計; 計算機軟件維護; 計算機軟件設計; 遠程數據備份; 計算機軟件更新; 計算機編程; 通過單點登錄技術為在線應用軟件進行用戶認證服務; 在網上提供計算機軟件的諮詢服務; 軟件設計; 遊戲軟件的出租; 以上所有服務均與遊戲相關。